
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 2. oktober 2013

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Samrådsspørgsmål D
Ministeren bedes redegøre for, hvad konsekvenserne i folkeskolerne er af, at
midlerne ikke er fulgt med fra specialundervisningsområdet, herunder hvordan
skolerne kan undgå at få forøget deres udgifter og dermed undgå interne be-
sparelser, eller hvordan eleverne kan få den hjælp og støtte, de har brug for,
når der ikke er midler afsat til dette, jf. bemærkningerne til L 103: "Der anta-
ges ikke at være udgiftsmæssige konsekvenser af øget inklusion og dermed
heller ikke af de foreslåede ændringer af klagesystemet, da frigivne ressour-
cer fra specialundervisningsområdet forventes prioriteret til øget inklusion og
generel styrkelse af den almindelige undervisning."?
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 20121, jf. ud-
valgsforkortelsen alm del - samrådsspm. AD.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Dohn (EL).

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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